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MECLİS MÜZEKKERE TUTANAĞI 

 

           Belediye Meclisinin  Kasım  ayı olağan  toplantısı 06.11.2024   Çarşamba  günü saat 

14.00’da belediye meclis  toplantı salonunda  Belediye Başkanı Turgay ATASELİM  

Başkanlığında üyelerden,  Ahmet HATİNOĞLU, Serhat ALTIN, Zafer KAZANCIOĞLU, 

Emel ÖZKAN ERGÜNEY , Yunus Emre BÜYÜKOĞLU, Recai ÖZDEMİR , Ziya Hurşit 

ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerem ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’un 

katılımlarıyla toplandı. Başkan arkadaşlar ekseriyet vardır oturumu açıyorum dedi. Başkan 

arkadaşlar gündeme geçmeden bir önceki meclis kararları ve tutanaklarını okutuyorum dedi ve 

okundu. Okunan bu karar ve tutanaklara itirazı olan var mıdır dedi, üyelerden itiraz eden 

olmadı.  Başkan arkadaşlar  gündeme geçmeden önce  29 Ekim Cumhuriyet Bayramının 101.nci 

yılını bir kez daha kutluyor, başta Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK olmak üzere  tüm 

şehitlerimizi rahmet ve minnetle anarken,  hayatta olan gazilerimize  sağlıklı  uzun ömürler 

diliyorum. Yine kısa bir süre önce  TUSAŞ’a yapılan  hain terör saldırısını şiddetle lanetlerken,  

bu saldırıda şehit olan vatandaşlarımızı rahmetle anıyor, yaralı vatandaşlarımıza acil şifalar 

diliyorum. 

             Başkan arkadaşlar gündem dışı 3 adet önerge olup, sırası ile okutuyorum.  1.nci önerge 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tarafından çöp konteyneri alımı karşılığında yapılacak olan nakdi 

yardım konusu olup, gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

Başkan arkadaşlar 2.nci önerge yine aynı bakanlık tarafından  kazıcı- yükleyici alımı 

karşılığında  belediyeye yapılacak nakdi yardımın görüşülmesi olup, konunun  gündeme 

alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar 3.ncü 

önergem  sahipsiz sokak  hayvanları için Arhavi Hayvanları Koruma Derneğine yapılacak  aylık 

mama yardımı ile  nakdi yardımın görüşülmesi konusu olup, gündeme alınmasını teklif 

ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

         Başkan arkadaşlar gündemin 1.nci maddesi 2024 mali yılı ek bütçe tasarısının 

görüşülmesidir. Konu ile ilgili mali hizmetler müdürümüz bilgilendirme yapacaktır dedi ve 

yapıldı. Görüldüğü üzere toplam  50.000,00TL  ek bütçe talebi olup,  bunun 30.000,00TL  İller 

Bankası kredisi, 18.000,00TL  merkezi idare vergi gelirlerinden alınan pay, 2.000.000,00TL ise 

konutlara ait yapı kullanım izin harcından karşılanacaktır. Yaklaşık 26.000.00,00 TL personel 

giderlerine,  kalanı da diğer kalemlere ayrılmıştır. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır 

dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2024 mali yılında ekli listede yer alan  

50.000.000,00 (ellimilyon) TL tutarındaki ek bütçenin aynen kabulünü oylarınıza sunuyorum 

dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

                                          

 

 

 

 



2 
 

 

 

 

                                           Karar Tarihi : 06.11.2024 

                                            Karar No       : 63 

 

   2024 mali yılında ekli listede yer alan 50.000.000,00 (ellimilyon) TL tutarındaki ek bütçenin 

aynen kabulüne oybirliği ile karar verildi. 

 

           Başkan                                         Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

       Başkan arkadaşlar gündemin 2.nci maddesi 2025 mali yılında uygulanacak belediye harç, 

ücret ve tarifelerinin görüşülmesidir. Konu ile ilgili plan ve bütçe komisyon raporunun 

görüşülmesine geçiyorum. Başkan arkadaşlar plan ve bütçe komisyonumuzun ilk maddesi 2025 

mali yılında uygulanacak su ücret tarifeleridir. Bununla ilgili 11 maddeden ibaret raporun ilk 

maddesi meskenlere uygulanacak su ücret tarifesidir. Konu ile ilgili komisyonumuz yaptığı 

değerlendirmede; meskenlerin tüketeceği suyun m3’nün 2025 yılı yeniden değerleme oranı 

(43.93)  üzerinden artırılarak uygulanmasına, üyelerden Pelin YILDIZ’ın  artış uygulanmaması 

yönündeki  görüşüne karşılık oy çokluğu ile karar verilmiştir. Konu ile ilgili söz almak 

isteyenler varmıdır dedi, söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK ,vatandaşlarımız yıllarca kirli 

akan suyun parasını ödemiştir.  Zaman zaman kirlenen bu su evlerimizde birtakım mekanik 

araç ve gereçlere de zarar vermiş ve mağduriyet yaşanmıştır. Bu nedenle mağduriyetin 

giderilmesi adına  bu kez zam yapılmamasının daha uygun olacağı yönünde  grup kararı aldık. 

Bu konu ile ilgili sizi asla eleştirmiyoruz. İçme suyu konusunda  yapmış olduğunuz çalışmaları 

da takdir ediyoruz. Belediyeler suyun üzerinden kar amacı  gütmemelidir. Keşke  halkımıza  su 

hizmetini ücretsiz  verebilsek. Söz alan üyelerden Mehmet AKSOYLU ,elbette ki  bu suyun 

musluklardan akması için bir takım  harcamaların yapılması gerekiyor. Ancak, daha önce % 80 

oranında su kaybımızın olduğunu söylemiştiniz. Bu konuda  ciddi çalışmalar yaparak  su 

gelirlerini arttırıp,  daha az maliyetle  halkımıza su hizmeti verebiliriz. Aynı zamanda  bütün 

bir külfeti sadece  ücretini zamanında ödeyen  vatandaşlarımıza yüklememiş oluruz.  Başkan 

arkadaşlar  aşırı yağışlarda  havzanın yapısından dolayı  sularımız kirleniyor. Ancak,  

suyumuzun içerisinde  kesinlikle  kimyasal bir karışım yoktur. Hatta bölgenin en temiz ve 

sağlıklı suyuna sahibiz. İnşallah bu ayın sonuna doğru  yeni su kaynağını devreye alarak,  aşırı 

yağışlarda kirlenen  sudan halkımızı kurtaracağız. Elbette ki  su üzerinden  kar amacı 

gütmüyoruz. Ancak, bu hizmeti sağlarken  ciddi maliyetlerinde olduğunu bilmeliyiz. Bu hizmet 

karşılığından vatandaşlardan alınan ücretler  bu birimde çalışan personelin  giderlerini karşılasa 

bizim için yeterlidir. Bugün yapmayı düşündüğümüz artış, şu an devam etmekte olan,  su 

havzasındaki çalışmalarla alakalı değildir. Aynı zamanda kaçak su kaybı ile ilgili de çalışma 

başlattık. Asla, kimseyi ayırt etmeden  herkes aldığı bedelin karşılığını ödeyecek. Elbette ki  

sizlerin görüşüne de saygı duyuyorum. İnşallah ileriki zamanlarda  vatandaşlarımıza  su 
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hizmetini ücret almadan karşılama  imkanı bulabiliriz. Zaten sosyal belediyecilik anlayışı ile  

başta  cenaze defin hizmetleri ve  hasta nakil hizmetleri olmak üzere  birçok vatandaşımıza  

sosyal destek  ve ücretsiz hizmet veriyoruz. Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında meskenlerin 

tüketeceği suyun m3’nün 2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93 ) üzerinden   artırılarak 

uygulanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, 

Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması yönündeki  

ret oyuna karşılık teklif, oyçokluğu ile kabul edildi.  

 

                                             

 

Karar Tarihi : 06.11.2024 

                                                 Karar No       : 64 

 

    2025 mali yılında meskenlerin tüketeceği suyun m3’nün 2025 yılı yeniden değerleme oranı 

(43.93 ) üzerinden artırılarak uygulanmasına, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, 

Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması yönündeki  

ret oyuna karşılık, oyçokluğu ile karar verildi. 

 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM       Emel ÖZKAN ERGÜNEY      Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

     

 

  Başkan arkadaşlar su tarifesinin 2.nci maddesi ile ilgili  Milli Eğitim Bakanlığına bağlı okul 

ve öğrenci yurtları ile  Gençlik  ve Spor İlçe Müdürlüğü tesislerinde  tüketilecek su bedelinin 

100m3’e kadar 2025 yılı  yeniden değerleme oranı ( 43.93)  üzerinden artırılmasına, 100m3’ten 

sonrası için % 50 artış uygulanmasına , üyelerden Pelin  YILDIZ’ın artış uygulanmaması 

yönündeki görüşüne karşılık, oyçokluğu ile karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar bu  konuda söz 

almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında  

Milli Eğitim Bakanlığına bağlı okul ve öğrenci yurtları ile  Gençlik  ve Spor İlçe Müdürlüğü 

tesislerinde  tüketilecek su bedelinin 100 m3’e kadar 2025 yılı  yeniden değerleme oranı ( 43.93)  

üzerinden artırılmasına , 100 m3’ten sonrası için % 50 artış uygulanmasını  , oylarınıza 

sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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                                                       Karar Tarihi : 06.11.2024 

                                            Karar No       : 65 

 

 

    2025 mali yılında  Milli Eğitim Bakanlığına bağlı okul ve öğrenci yurtları ile  Gençlik  ve 

Spor İlçe Müdürlüğü tesislerinde  tüketilecek su bedelinin 100 m3’e kadar 2025 yılı  yeniden 

değerleme oranı ( 43.93)  üzerinden artırılmasına , 100 m3’ten sonrası için % 50 artış 

uygulanmasına, oybirliği ile karar verildi. 

  

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

      Başkan arkadaşlar  su tarifesi ile ilgili komisyon raporunun 3.ncü maddesi 2025  mali 

yılında uygulanacak  tüm kamu kurum ve kuruluşlarının tüketeceği su bedelinin  m3  nün 

üzerinden  2025 yılı yeniden değerleme oranı (43. 93)  üzerinden artırılmasına  üyelerden Pelin 

YILDIZ’ın artış uygulanmaması  yönündeki görüşüne karşılık  oy çokluğu ile karar verilmiştir. 

Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. 

Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında tüm kamu kurum ve kuruluşların tüketeceği su bedelinin  

m3’ünün  2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılmasını oylarınıza 

sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

                                  

 

                                           Karar Tarihi : 06.11.2024 

                                            Karar No       : 66 

 

    2025 mali yılında  tüm kamu kurum ve kuruluşların tüketeceği su bedelinin  m3’ünün  2025 

yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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     Başkan arkadaşlar  su  ücret tarifelerinin 4.ncü maddesi ile ilgili  komisyonumuz  yapmış 

olduğu değerlendirmede  ilçemizdeki şehit ailelerinden  2 aylık dönemler halinde  60m3’e kadar 

olan su tüketimleri için ücret alınmamasına, 60 m3’ten sonrası için meskenlere uygulanan 

tarifenin  aynen uygulanmasına, özürlüler, gaziler ve bakmakla  hükümlü oldukları kişilerin  

belediyemize müracaatlarında  durumlarını belgelemek kaydıyla  meskenlere uygulanan tarife 

üzerinden % 50 oranında  indirim uygulanmasına oybirliği ile karar verilmiştir. Başkan 

arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan 

arkadaşlar ilçemizdeki şehit ailelerinden 2 aylık dönemler halinde  60m3’e kadar olan su 

tüketimleri için ücret alınmamasını, 60 m3’ten sonrası için meskenlere uygulanan tarifenin  

aynen uygulanmasını, özürlüler, gaziler ve bakmakla  hükümlü oldukları kişilerin  belediyemize 

müracaatlarında  durumlarını belgelemek kaydıyla  meskenlere uygulanan tarife üzerinden % 

50 oranında  indirim uygulanmasını, oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

 

                                           Karar Tarihi :06.11.2024 

                                            Karar No       : 67 

 

 

    2025 mali yılında ilçemizdeki şehit ailelerinden 2 aylık dönemler halinde  60m3’e kadar olan 

su tüketimleri için ücret alınmamasına, 60 m3’ten sonrası için meskenlere uygulanan tarifenin  

aynen uygulanmasına, özürlüler, gaziler ve bakmakla  hükümlü oldukları kişilerin  

belediyemize müracaatlarında  durumlarını belgelemek kaydıyla  meskenlere uygulanan tarife 

üzerinden % 50 oranında  indirim uygulanmasına oybirliği ile karar verildi.   

 

 

  

         Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

       Başkan arkadaşlar  su tarifeleri ile ilgili  komisyon raporunun 5.nci maddesi ile ilgili 

yapılan değerlendirmede  2025 mali yılında  kıraathaneler, lokantalar, berberler, bakkallar, 

şeker ve pastacılar, oteller, pansiyonlar, şantiyeler ve hayvan barınakları su tüketim bedelinin 

m3 ‘üne  mevcut tarife üzerinden  2025 mali yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden 

artış uygulanmasına, üyelerden Pelin YILDIZ’ın artış uygulanmaması yönündeki görüşüne 

karşılık  oyçokluğu ile karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler 

varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında  kıraathaneler, 

lokantalar, berberler, bakkallar, şeker ve pastacılar, oteller, pansiyonlar, şantiyeler ve hayvan 

barınakları su tüketim bedelinin m3 ‘üne  mevcut tarife üzerinden  2025 mali yılı yeniden 

değerleme oranı (43.93) üzerinden artış uygulanmasını, oylarınıza sunuyorum dedi,  üyelerden 

Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet 

AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması yönündeki ret oyuna karşılık teklif  oyçokluğu ile kabul 

edildi. 
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                                          Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 68 

    

 

       2025 mali yılında  kıraathaneler, lokantalar, berberler, bakkallar, şeker ve pastacılar, 

oteller, pansiyonlar, şantiyeler ve hayvan barınakları su tüketim bedelinin m3 ‘üne  mevcut 

tarife üzerinden  2025 mali yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artış uygulanmasına, 

üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet 

AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması yönündeki ret oyuna karşılık oyçokluğu ile karar verildi. 

 

        

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM            Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

    Başkan arkadaşlar su ücret tarifelerinin 6.ncı maddesi ile ilgili  komisyonumuz yapmış 

olduğu değerlendirmede 2025 mali yılında  fabrikaların su tüketim bedelinin  m3’ün 53.00TL 

olarak belirlenmesi yönünde  üyelerden Recai ÖZDEMİR ve Yunus Emre BÜYÜKOĞLU’nun  

görüşüne karşılık, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK  ve Pelin YILDIZ 2025 yılı  yeniden değerleme 

oranı  (43.93)  üzerinden artış uygulanması yönünde; özel bankalar  TEDAŞ, ve deniz araçları 

su tüketim bedelinin 2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak 

uygulanmasına  , kaçak su kullanımının tespiti halinde  geriye dönük  2 kat ücret alınmasına 

karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden 

söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında  fabrikaların su tüketim bedelinin  m3’ün 

53.00TL olarak belirlenmesini , özel bankalar  TEDAŞ, ve deniz araçları su tüketim bedelinin 

2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasını  , kaçak su 

kullanımının tespiti halinde  geriye dönük  2 kat ücret alınmasını oylarınıza sunuyorum dedi, 

teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

                                          Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 69 

   

 

    2025 mali yılında fabrikaların su tüketim bedelinin m3’ün 53.00TL olarak belirlenmesine, 

özel bankalar  TEDAŞ, ve deniz araçları su tüketim bedelinin 2025 yılı yeniden değerleme oranı 

(43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasına, kaçak su kullanımının tespiti halinde  geriye 

dönük  2 kat ücret alınmasına, oybirliği ile karar verildi.  

  

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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       Başkan arkadaşlar  su ücret tarifelerinin 7.nci maddesi ile ilgili komisyonumuz yapmış 

olduğu değerlendirmede  2025  mali yılında  meskenler ve ticarethanelerin  su abonesi açma ve 

depozit ücretlerinin 2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93 ) üzerinden artırılmasına  

üyelerden Pelin YILDIZ’ın artış uygulanmaması yönündeki  görüşüne karşılık oyçokluğu ile, 

banka ve şantiyeler için su depozit ücretinin  3.200,00TL, fabrikalar için 7.500,00 TL olarak 

uygulanmasına  oybirliği ile karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak 

isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025  mali yılında  

meskenler ve ticarethanelerin  su abonesi açma ve depozit ücretlerinin 2025 yılı yeniden 

değerleme oranı (43.93 ) üzerinden artırılmasını, banka ve şantiyeler için su depozit ücretinin  

3.200,00TL, fabrikalar için 7.500,00 TL olarak uygulanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, 

teklif oybirliği ile kabul edildi.   

 

                                          Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 70 

 

   2025  mali yılında  meskenler ve ticarethanelerin  su abonesi açma ve depozit ücretlerinin 

2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93 ) üzerinden artırılmasına, banka ve şantiyeler için su 

depozit ücretinin  3.200,00TL, fabrikalar için 7.500,00 TL olarak uygulanmasına oybirliği ile 

karar verildi.  

          

            Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM            Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

 

           Başkan arkadaşlar  su tarifelerinin 8.nci maddesi ile ilgili komisyonumuz yapmış olduğu 

değerlendirmede 2025 mali yılında  bakım ve hizmet bedeli ile su bağlama ücretinin 2025 yılı 

yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasına, üyelerden Pelin 

YILDIZ’ın artış uygulanmaması yönündeki görüşüne karşılık oyçokluğu ile karar verilmiştir. 

Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. 

Başkan arkadaşlar2025 mali yılında  bakım ve hizmet bedeli ile su bağlama ücretinin 2025 yılı 

yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasını oylarınıza sunuyorum 

dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.,  
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                                     Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 71 

  

  2025 mali yılında bakım ve hizmet bedeli ile su bağlama ücretinin 2025 yılı yeniden değerleme 

oranı (43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasına oybirliği ile karar verildi.  

 

         

       Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

     Başkan arkadaşlar  su tarifeleri ile ilgili  komisyon raporunun 9.ncu maddesi   2025 mali 

yılında su harcamaları katılım payının  100,00 TL olarak uygulanmasına, sayacı olmadan  kaçak 

su kullananlara  ve mühürlenen sayaçların  mührünün açılması halinde abonelere  5.000,00 TL 

idari para cezası uygulanması ve  Cumhuriyet Başsavcılığına  suç duyurusunda bulunulmasına,  

mühürlü su sayaçlarının  açma kapama ücret bedelinin  1.000,00TL olarak uygulanmasına, su 

bedellerinin zamanında ödenmemesi halinde Hazine ve Maliye Bakanlığının belirleyeceği 

gecikme zammının  aynen uygulanmasına ,  belediye sınırları içerisinde açılacak su kuyularının  

belediye iznine bağlanmasına  oybirliği ile karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili 

söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025 mali 

yılında su harcamaları katılım payının  100,00 TL olarak uygulanmasını, sayacı olmadan  kaçak 

su kullananlara  ve mühürlenen sayaçların  mührünün açılması halinde abonelere  5.000,00 TL 

idari para cezası uygulanması ve  Cumhuriyet Başsavcılığına  suç duyurusunda bulunulmasını,  

mühürlü su sayaçlarının  açma kapama ücret bedelinin  1.000,00TL olarak uygulanmasını, su 

bedellerinin zamanında ödenmemesi halinde Hazine ve Maliye Bakanlığının belirleyeceği 

gecikme zammının  aynen uygulanmasını, belediye sınırları içerisinde açılacak su kuyularının  

belediye iznine bağlanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi 

 

 

                                           Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 72 

    

    2025 mali yılında su harcamaları katılım payının 100,00 TL olarak uygulanmasına, sayacı 

olmadan kaçak su kullananlara  ve mühürlenen sayaçların  mührünün açılması halinde 

abonelere  5.000,00 TL idari para cezası uygulanmasına ve  Cumhuriyet Başsavcılığına  suç 

duyurusunda bulunulmasına,  mühürlü su sayaçlarının  açma kapama ücret bedelinin  

1.000,00TL olarak uygulanmasına, su bedellerinin zamanında ödenmemesi halinde Hazine ve 

Maliye Bakanlığının belirleyeceği gecikme zammının  aynen uygulanmasına oybirliği ile karar 

verildi. ,   

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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  Başkan arkadaşlar su tarifeleri ile ilgili komisyon raporunun 10.ncu maddesinde  2025 mali 

yılında  tüm abonelerin tüketecekleri su miktarı üzerinden alınan atık su bedeli ile  su abonesi 

açma evrak bedelinin 2025 mali yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak 

uygulanmasına oybirliği ile karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak 

isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında tüm 

abonelerin tüketecekleri su miktarı üzerinden alınan atık su bedeli ile  su abonesi açma evrak 

bedelinin 2025 mali yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasını 

oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.  

 

                                           Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 73 

 

 

   2025 mali yılında  tüm abonelerin tüketecekleri su miktarı üzerinden alınan atık su bedeli ile  

su abonesi açma evrak bedelinin 2025 mali yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden 

artırılarak uygulanmasına, oybirliği ile karar verildi. 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

    Başkan arkadaşlar su tarifeleri ile ilgili komisyon raporunun 11.nci  maddesinde  2025 mali 

yılında ön ödemeli  akıllı su sayacı kullanan aboneler için üyelerden Recai ÖZDEMİR ve Yunus 

Emre BÜYÜKOĞLU % 10 indirim uygulanması, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK ve Pelin 

YILDIZ % 20 oranında indirim uygulanması yönünde görüş belirtilmiştir. Başkan arkadaşlar  

özellikle  akıllı su sayaçları konusunda bir çalışma başlattık. Akıllı su sayaçlarının  yaklaşık % 

30’u çalışmıyor  ve hiçbir tüketim görünmeden  musluklardan su akıyor. İlçemizde 2 adet su 

sayacı markası kullanılıyor. Birinin kart sistemi sıkıntılı ve sık sık arıza veriyor. Diğeri biraz 

daha kaliteli ancak,  bugün  bir saat yaklaşık 5.500,00 TL olup,  arızalandığında  2.500,00 TL 

hizmet bedeli alıyorlar. Bu da vatandaşlarımız için büyük bir külfete sebebiyet veriyor. Bu 

nedenle  mekanik saat kullanımına  geçelim diye çalışma yapıyoruz. Konu ile ilgili çalışmalar 

tamamlandıktan sonra  bu konu tekrar gündemimize gelecektir. Söz alan üyelerden Ziya Hurşit 

ÇELİK, akıllı su sayacı kullananlara  mekanik saate geçmeleri için  bir opsiyon sağlayabiliriz 

dedi. Başkan cevaben  tüm  bu görüşleri değerlendirerek meclisimizi bilgilendireceğiz. Başkan 

arkadaşlar  2025 mali yılında  ön ödemeli akıllı su sayacı kullanan aboneler için tarife üzerinden 

% 10 indirim uygulanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan 

UYANIK, Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  % 20 oranında  indirim 

uygulanması yönündeki ret oyuna karşılık teklif oyçokluğu ile kabul edildi. 
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                                     Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 74 

 

     

    2025 mali yılında  ön ödemeli akıllı su sayacı kullanan aboneler için tarife üzerinden % 10 

indirim uygulanmasına, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerim ÖZKAN, 

Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  % 20 oranında  indirim uygulanması yönündeki ret 

oyuna karşılık oyçokluğu ile karar verildi. 

 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

         Başkan arkadaşlar plan bütçe komisyon raporunun  bu maddesi  2025 mali yılında 

uygulanacak  imar harç ve tarifeleri ile ilgilidir. Komisyonumuz yapmış olduğu 

değerlendirmede  mevcut tarifelerin  2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden 

artırılarak uygulanması yönünde görüş belirtmiştir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak 

isteyenler varmıdır dedi, Üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2025 mali yılında 

uygulanacak imar harç ve tarifelerinin  2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden 

artırılarak  uygulanmasını  oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

                                     

                                            Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 75 

 

     2025 mali yılında uygulanacak imar harç ve tarifelerinin  2025 yılı yeniden değerleme oranı 

(43.93) üzerinden artırılarak  uygulanmasına oybirliği ile karar verildi. 

         

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM            Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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   Başkan arkadaşlar  plan bütçe komisyonu raporunun bu maddesi  2025 mali yılında  merkez 

ve mahallelerde uygulanacak otopark ücret tarifesidir. Komisyonumuz bu tarifesinde 2025  

yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılmasını uygun bulmuştur. Konu ile ilgili söz 

almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar  2025 mali yılında  

merkez ve mahallelerde uygulanacak otopark ücret tarifesinin  2025 yılı yeniden değerleme 

oranı (43.93) üzerinden artırılmasını  oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

 

                                     Karar Tarihi :  06.11.2024 

                                            Karar No       : 76 

 

    2025 mali yılında  merkez ve mahallelerde uygulanacak otopark ücret tarifesinin  2025 yılı 

yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılmasına oybirliği ile karar verildi.   

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

   

        Başkan arkadaşlar plan  ve bütçe komisyonunun bu maddesi  belediyemize ait hafriyat  

döküm sahasına dökülen toprak ve  moloz hafriyatının  belediyemize ait iş makinesi tarafından 

itelenmesi ve saha düzenlenmesi için  ücret tarifesinin belirlenmesidir. Komisyonumuz yaptığı 

değerlendirmede  bu hizmet için  m3 üzerinden  45.00TL bedel alınması yönünde görüşüne 

karşılık,  üyelerden Pelin YILDIZ  ücret alınmaması yönünde görüş belirtmiştir. Başkan 

arkadaşlar hafriyatın dökülmesi ile ilgili  zaten ücret alıyoruz. Ancak, sonrasında  düzeltme işi 

maalesef belediyemize kalıyor ve  ciddi  zaman ve emek harcıyoruz. Zaten  yükleniciler  bu 

işin bedelini alıyor. Bu nedenle  bu hizmetin ücret mukabilinde  yapılmasını uygun gördük. 

Başkan arkadaşlar  belediyeye ait hafriyat döküm sahasına  dökülecek olan  toprak ve moloz 

hafriyatının  belediyeye ait iş makinesi ile  iteleme  ve saha düzenlemesi için  yüklenicilerden  

m3 üzerinden 45.00TL  hizmet bedeli alınmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile 

kabul edildi. 

                                      

                                          Karar Tarihi    :   06.11.2024 

                                           Karar No        :   77 

  

 

     Belediyeye ait hafriyat döküm sahasına dökülecek olan toprak ve moloz hafriyatının  

belediyeye ait iş makinesi ile  iteleme  ve saha düzenlemesi için  yüklenicilerden  m3 üzerinden 

45.00TL  hizmet bedeli alınmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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     Başkan arkadaşlar plan ve bütçe komisyon raporunun  bu maddesi  2025 mali yılında 

uygulanacak  işyeri açma ve çalıştırma ruhsat harcı tarifesinin belirlenmesidir. Komisyonumuz  

bu tarifenin 2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılmasını uygun görmüş 

olup, üyelerden Pelin YILDIZ artış uygulanmaması yönünde görüş belirtmiştir. Başkan 

arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, bu 

konu ile ilgili iş yeri açacak olan gençlerimiz ve kadınlarımıza  pozitif ayrımcılık uygulayıp 

onlardan  ücret almayalım, bunu hükümetimiz yapıyor biz neden yapmayalım dedi, Söz alan 

üyelerden Serhat ALTIN  bu görüşe katıldığını ve  buna  şehit ve gazi ailelerini de ekleyebiliriz 

dedi. Söz alan üyelerden Ahmet HATİNOĞLU , genç derken bunun kıstasını nasıl koyacağız, 

kimin genç kategorisine  girdiğine  kim karar verecek. Söz alan üyelerden Recai ÖZDEMİR bu 

öneriye katılmadığını,  konunun suistimale açık olduğunu, ancak şehit ve gazi ailelerine 

uygulanabileceğini söyledi. Başkan arkadaşlar  gençler , kadınlar, şehit ve gazi ailelerinden 

ruhsat harcı alınmaması ve  ulusal marketlerin ruhsat harcının  yeniden belirlenmesi konusunda 

bir çalışma yapılması için teklifin plan ve bütçe komisyonuna havale edilmesini teklif ediyorum 

dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan  arkadaşlar 2025 mali yılında  işyeri açma  ve 

çalıştırma ruhsat harcının  2025 yılı yeniden değerleme oranı (43.93) üzerinden artırılarak 

uygulanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, üyelerden  Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, 

Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması yönündeki 

red oyuna karşılık teklif oyçokluğu ile kabul edildi.  

 

                                          Karar Tarihi    :   06.11.2024 

                                           Karar No        :   78 

 

 

    2025 mali yılında  işyeri açma  ve çalıştırma ruhsat harcının  2025 yılı yeniden değerleme 

oranı (43.93) üzerinden artırılarak uygulanmasına, üyelerden  Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan 

UYANIK, Kerim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması 

yönündeki ret oyuna karşılık oyçokluğu ile karar verildi.  

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

       Başkan arkadaşlar plan ve bütçe komisyon raporunun bu maddesi  belediye nikah salonu 

dışında  isteklilerin talebi üzerine  mesai saatleri ve belediye dışında kıyılacak nikahlar için  

ihtiyaçlı öğrencilere  burs bedeli olarak ödenmek üzere  ücret belirlenmesi konusudur. 

Komisyonumuz yaptığı değerlendirmede bu hizmet için isteklilerden  3.500,00TL ücret 

alınmasına  karar vermiştir. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz 

alan olmadı. Başkan arkadaşlar2025 mali yılında  belediye nikah salonu dışında  isteklilerin 

talebi üzerine  mesai saatleri ve belediye dışında kıyılacak nikahlar için ihtiyaçlı öğrencilere  
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burs bedeli olarak ödenmek üzere  isteklilerden  3.500,00TL ücret alınmasını oylarınıza 

sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

 

  

 

                                        Karar Tarihi    :   06.11.2024 

                                           Karar No        :   79 

 

   2025 mali yılında belediye nikah salonu dışında isteklilerin talebi üzerine mesai saatleri ve 

belediye dışında kıyılacak nikahlar için ihtiyaçlı öğrencilere burs bedeli olarak ödenmek üzere 

isteklilerden 3.500,00TL ücret alınmasına oybirliği ile karar verildi.  

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

    Başkan arkadaşlar plan ve bütçe komisyon raporunun bu maddesi  SS 47 no’lu Şehir içi 

Minibüsçüler Taşıma Kooperatifinin  mazot desteği talebi ile ilgilidir. Komisyonumuz yapmış 

olduğu değerlendirmede aktif çalışan 5 adet araç için eğitim ve öğretim yılında 7 ve 15 günlük 

ara tatil döneminde  10 litre mazot yardımı yapılmasına  karar vermiştir. Konu ile ilgili söz 

almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar SS 47 no’lu  Şehir 

içi Minibüsçüler Taşıma Kooperatifinin aktif olarak çalışan  08D4001 ,08D4002,08D4003, 

08D4006 ve 08D5043 plaka numaralı araçlara  eğitim ve öğretim yılında  7 ve 15 günlük ara 

tatil döneminde günlük 10 litre mazot yardımı  yapılmasını  oylarınıza sunuyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. 

 

                                          

                                          Karar Tarihi    :   06.11.2024 

                                           Karar No        :   80 

 

    SS 47 no’lu Şehir içi Minibüsçüler Taşıma Kooperatifinin  aktif olarak çalışan  

08D4001,08D4002,08D4003,08D4006 ve 08D5043 plaka numaralı araçlara  eğitim ve öğretim 

yılında  7 ve 15 günlük ara tatil döneminde günlük 10 litre mazot yardımı  yapılmasına oybirliği 

ile karar verildi.   

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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    Başkan arkadaşlar gündemin 3.ncü maddesi  mülkiyeti belediyemize ait gayrimenkullerin 

kira artış oranının görüşülmesidir. Komisyonumuz yapmış olduğu değerlendirmede  2025 mali 

yılında  12 aylık tüfe oranı üzerinden  artış uygulanmasını uygun görmüş, üyelerden Pelin 

YILDIZ artış uygulanmaması yönünde görüş belirtmiştir. Başkan arkadaşlar  yapmayı 

düşündüğümüz bu artışlarla  birlikte dahi  belediyeye ait dükkan kiralarının  özel mülkiyete ait  

dükkan kiralarına  yaklaşması mümkün değildir. Bu konu ile ilgili önümüzdeki yıl kapsamlı bir 

çalışma sonrasında gayrimenkullerimiz için yeniden ihale sürecini başlatabiliriz. Başkan 

arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan 

arkadaşlar 2025 mali yılında  mülkiyeti belediyeye ait olup, kirada olan gayrimenkullerin kira 

bedellerinin  12 aylık tüketici fiyat endeksi (TÜFE)  oranı üzerinden artırılarak uygulanmasını, 

balıkçı  dükkanlarından  6 ay üzerinden alınan kiraların  balık lokantası işletmelerine 12 ay 

olarak uygulanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan 

UYANIK, Kertim ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması 

yönündeki ret oyuna karşılık teklif oyçokluğu ile kabul edildi. 

 

                                          Karar Tarihi    :   06.11.2024 

                                           Karar No        :   81 

 

   2025 mali yılında  mülkiyeti belediyeye ait olup, kirada olan gayrimenkullerin kira 

bedellerinin  12 aylık tüketici fiyat endeksi (TÜFE)  oranı üzerinden artırılarak uygulanmasına, 

balıkçı  dükkanlarından  6 ay üzerinden alınan kiraların  balık lokantası işletmelerine 12 ay 

olarak uygulanmasına, üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, Kertim ÖZKAN, Pelin 

YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’nun  artış uygulanmaması yönündeki ret oyuna karşılık 

oyçokluğu ile karar verildi. 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

   Başkan arkadaşlar gündemin 4.ncü maddesi 2025 mali yılı ve izleyen  2 mali yıla ait  bütçe 

taslağının görüşülmesidir. Plan ve bütçe komisyonumuz yapmış oldukları değerlendirmede  

bütçe taslağının  uygun olduğu yönünde görüş belirtmiştir. Şu an  önünüzde olan bütçe taslağını 

incelediğinizde  2025 mali yılı bütçesinin  220.000.00,00 (ikiyüzyirmimilyon) TL olarak 

görülecektir.  Bütçe taslağının geneli ile ilgili söz almak isteyen varmıdır dedi, üyelerden söz 

alan olmadı. Başkan arkadaşlar  2025 mali yılı ve izleyen 2 mali yıla ait   gelir ve gider bütçe 

taslağının maddeler halinde  ad okuyarak oylamasına geçiyorum dedi; 
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— Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Gelir Bütçesi 01-Vergi Gelirleri kodunun 19.614.000,00.- 

TL’lik 2025 Yılı tahmini bütçesi, 26.160.000,00.- -TL’lik 2026 Yılı tahmini bütçesi ve 

32.700.000,00 .-TL’lik 2027 Yılı tahmini bütçesinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve 

oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

–       Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Gelir Bütçesi 03-Teşebbüs ve Mülkiyet gelirleri kodunun  

25.335.000,00.-  TL’lik 2025  yılı tahmini bütçesi,   33.780.000,00.--TL’lik 2026 yılı tahmini 

bütçesi ve 42.225.000,00 TL’lik 2027 yılı tahmini bütçesinin aynen kabulünü meclisimize teklif 

ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylamada sonucunda teklif oybirliği ile 

kabul edildi. 

-      Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Gelir Bütçesi  04-Alınan Bağış ve Yardımlar ile Özel Gelirler 

kodunun  600.000,00- TL’lik 2025 yılı tahmini bütçesi 800.000,00.-TL’lik 2026 yılı tahmini 

bütçesi ve  1.000.000,00 -TL’lik 2027 yılı tahmini bütçesini aynen kabulünü meclisimize teklif 

ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

 -   Başkan arkadaşlar  Çok Yıllı Gelir Bütçesi 05-Diğer Gelirler kodunun  168.601.000,00.- 

TL’lik 2025 yılı tahmini bütçesi,211.460.000,00- TL’lik 2026 yılı tahmini bütçesi ve 

264.325.000,00  TL’lik 2027 yılı tahmini bütçesinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve 

oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

-      Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Gelir Bütçesi 06-Sermaye Gelirleri kodunun 5.850.000,00-  

TL’lik 2025  yılı tahmini bütçesi,7.800.000,00-  TL’lik 2026 yılı tahmini bütçesi ve 

9.750.000,00- TL’lik 2027 yılı tahmini bütçesinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve 

oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

-       Başkan arkadaşlar çok yıllı gelir bütçesi 09-Red ve İadeler Kodunun -0,00-  TL’lik 2025 

yılı tahminin bütçesi, -0,00-  TL’lik 2026 yılı tahmini bütçesi, -0,00  TL’lik 2027 yılı tahmini 

bütçesinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

–   Başkan arkadaşlar toplam 220.000.000,00  TL’ lik 2025 yılı tahmini gelir bütçesi, toplam 

280.000.000,00 . TL’lik 2026 yılı tahmini gelir bütçesi ve toplam 350.000.000,00  TL’lik 2027 

yılı tahmini gelir bütçesinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. 

Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

  -       Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum ) 01- Personel Giderleri kodunun 

36.690.000,00- TL’lik 2025 yılı ödeneği, 46.930.000,00.-  TL’lik 2026 yılı ödeneği ve 

59.092.000,00- TL’lik 2027 yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza 

sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

–   Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum) 02-Sosyal Güvenlik Kurumlarına Devlet 

Primi Giderleri kodunun 4.440.000,00 TL’lik 2025 yılı ödeneği, 5.513.000,00-  TL’lik 2026 
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yılı ödeneği ile  6.958.000,00-  TL’lik 2027   yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif 

ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

–     Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum) 03-Mal ve Hizmet Giderleri kodunun 

144.870.000,00- TL’lik 2025 yılı ödeneği, 185.707.000,00 - TL’lik 2026 yılı ödeneği ve 

232.700.000,00.-  TL’lik  2027 yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza 

sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

   -  Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum ) 04-Faiz Giderleri kodunun 3.000.000,00- 

TL’lik 2025 yılı ödeneği,13.600.000,00-  TL’lik 2026 yılı ödeneği ve 14.250.000,00- TL’lik 

2027 yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad 

okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 -       Başkan arkadaşlar Çok  Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum) 05-Cari Transferler kodunun 

6.000.000,00-  TL’lik 2025 yılı ödeneği, 7.000.000,00-   TL’lik 2026 yılı ödeneği ve 

8.000.000,00- TL’lik 2027 yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza 

sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

 

-      Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum)  06-Sermaye Giderleri kodunun 

3.000.000,00- TL’lik 2025 yılı ödeneği, 3.250.000,00 - TL’lik 2026 yılı ödeneği ve 

4.000.000,00 TL’lik 2027  yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza 

sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 -     Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe (Tüm Kurum) 09- Yedek Ödenekler  kodunun 

22.000.000,00 - TL’lik 2025 yılı ödeneği, 28.000.000,00  TL’lik 2026 yılı ödeneği ve 

35.000.000,00-  TL’lik 2027  yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza 

sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

-    Başkan arkadaşlar Çok Yıllı Bütçe ( Tüm Kurum) toplam 220.000.000,00 TL’lik 2025 yılı 

ödeneği, toplam 280.000.000,00  TL’lik 2026 yılı ödeneği ve toplam 350.000.000,00 TL’lik 

2027  yılı ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad 

okunarak yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

-     Başkan arkadaşlar Kurumsal –Fonksiyonel-Ekonomik Sınıflandırmaya Göre  

Ödenek Teklifleri İcmali Destek Hizmetleri Müdürlüğünün   37.930.000,00 TL’lik 2025 yılı 

ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

-  Başkan arkadaşlar Yazı İşleri ve Kararlar Müdürlüğü kodunun 4.390.000,00  TL’lik 2025 yılı 

ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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-    Başkan arkadaşlar Mali Hizmetler Müdürlüğü kodunun 37.835.000,00 TL’lik 2025 yılı 

ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

   -      Başkan arkadaşlar Zabıta Müdürlüğü kodunun 18.630.000,00 - TL’lik 2025 yılı 

ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

— Başkan arkadaşlar İmar Müdürlüğü kodunun 3.660.000,00- TL’lik 2025 yılı ödeneğinin 

aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama 

sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi 

-    Başkan arkadaşlar Fen İşleri Müdürlüğü kodunun 108.715.000,00-  TL’lik 2025 yılı 

ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

  -  Başkan arkadaşlar Su ve kanalizasyon Müdürlüğü kodunun 7.940.000,00 TL’lik 2025 yılı 

ödeneğinin aynen kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak 

yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi.   

- Başkan arkadaşlar İtfaiye Müdürlüğü kodunun 900.000,00 TL’lik 2025 yılı ödeneğinin aynen 

kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama 

sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi. 

—Başkan arkadaşlar 2025 yılı Kurumsal –Fonksiyonel-Ekonomik Sınıflandırmaya Göre 

Ödenek teklifleri İcmali Genel Toplam Tutarı 220.000.000,00 TL’lik ödeneğinin aynen 

kabulünü meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi. Ad okunarak yapılan oylama 

sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi.   

 

                                                    

                                          

                                                                                                                                        

 

                                                    Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 82 

 

2025 MALİ YILI BÜTÇE KARARNAMESİ 

Madde 1-Belediye birimleri için ‘(A)Ödenek Cetvelinde gösterildiği gibi toplam 

(220.000.000,00) liralık ödenek verilmiştir. 

.Madde 2-Belediye bütçesinin gelirleri ‘(B)Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırılması 

cetvelinde gösterildiği gibi(220 .000.000,00 )olarak tahmin edilmiştir. 
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Madde3–2025 yılı gelir bütçesinde yer alan ödeneklere, gelir bütçesinde tahmin edilen 

gelirler ile açık/fazlanın ekonomik sınıflandırılması tablosundaki kaynaklar karşılık 

gösterilmek sureti ile denklik sağlanmıştır. 

Madde 4-Gelir çeşitlerinin yasal dayanakları/C)cetvelinde gösterilmiştir. Yasal dayanağı 

bulunmayan gelir tahsil edilmeyecektir. 

Madde 5-(G)cetvelinde nicelik ve niteliği gösteren yatırım projeleri için üst yönetici, 

hükmü birden çok yılı kapsayan sözleşme yapmaya yetkilidir. 

Madde 6–6245 sayılı Harcırah Kanununun 8’ıncı maddesi gereğince memur ve hizmetli 

olmayanların yurt içi ve yurt dışı gezi görevlerinde verilecek günlük ve yol giderleri 

bağlı(H)cetvelinde gösterilen miktar üzerinden ödenecektir. 

 

Düzenlenen bu bütçe kararnamesi ve ekli  cetvellerin meclis tutanaklarına uygun olduğu tasdik 

olunur. 

      

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

Madde 7-Bütçe aşağıda verilen cetvellerden oluşur. 

1)  Bütçe Kararnamesi 

2)  Ödenek Cetveli(A) (Örnek–14) 

3)  Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırılması (B)Cetveli (Örnek–15) 

4)  Finansmanın Ekonomik Sınıflandırılması Cetveli(Örnek–16) 

5)  Gelirlerin Yasal Dayanağını Gösterir(C)Cetveli(Örnek–17) 

6)  Çok Yıllı Gelir Bütçesi Cetveli(Örnek–18) 

7)  Fonk. ve Ekonomik Sınıflandırma Düzeyinde İzleyen İki Yıl Bütçe Tahmini 

Cetveli(Örnek–8) 

8)  Çok Yıllı Gelir Bütçesi Cetveli(Örnek–19) 

9)  Çok Yıllı Finansmanın Ekonomi Sınıflandırılması(Örmek–20) 

10)  Gelecek Yıllara Yaygın Yüklenmeleri Kapsayan Taahhütler(G)Cetveli (Örnek–21) 

11)  Memur Olmayanlara Verilecek Yolluklar Gösterir (H)Cetveli(Örnek–22) 

12)  İhdas Edilen Memur Kadrolarına Gösterir(K–2)Cetveli(Örnek–23) 

13)  İhdas Edilen Sürekli İŞÇİ Kadrolarını Gösterir(K–2)Cetveli(Örnek–24) 

14)  237 sayılı Taşıt Kanununa Göre Satın alınacak Taşıtlar Gösterir(T- )Cetveli  

           (Örnek–25) 

15) Mevcut Taşıtları Gösterir(T–2)Cetveli(Örnek–26) 

16) Ayrıntılı harcama Programı/Örnek–27) 

17)  Finansman Programı Örnek–28) 

Madde 8- 

Madde 9- 

Madde 10- Bu kararname hükümleri 01 Ocak 2025 tarihinde yürürlüğe girer. 

Madde 11- Bu kararname hükümlerini üst yönetici yürütür. 
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         Başkan  arkadaşlar gündemin 5.nci maddesi  Ekim ayında imar komisyonuna havale 

edilen konuların görüşülmesidir.  Konu ile ilgili imar komisyonumuz  7 maddeden oluşan  

raporu olup, sırası ile görüşmelere geçiyorum. Komisyon raporunun 1.nci maddesi  Kenan 

EKSİLMEZ’e ait  Cumhuriyet Mahallesi 347 ada, 32 no’lu parselde  otel alanı  olarak talep 

edilen plan değişikliğidir. Komisyonumuz yapmış olduğu değerlendirmede talebin uygun 

olduğu yönünde görüş belirtmiştir. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden 

söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Cumhuriyet Mahallesi 347 ada, 32 no’lu parselde  

Emsal=0.50,Yençok =7.50 yapılaşma şartlarında  otel alanı olarak yapılan 1/1000 Uygulama 

ve 1/5000 Nazım imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine  göre 

aynen onanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

 

            

                                                    Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 83 

   

 

     Cumhuriyet Mahallesi 347 ada, 32 no’lu parselde  emsal=0.50,Yençok =7.50 yapılaşma 

şartlarında  otel alanı olarak yapılan 1/1000 Uygulama ve 1/5000Nazım imar plan değişikliğinin 

3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine  göre aynen onanmasına oybirliği ile karar verildi.,  

 

      

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

      Başkan arkadaşlar imar komisyonu raporunun 2.nci maddesi Kale mahallesi 163 ada, 57 

no’lu parselde  04.10.2023 tarih ve 60 sayılı kararı ile  3 kat  turizm tesis alanı olarak yapılan  

imar plan değişikliğine  yapılan itirazın görüşülmesidir. Konu ile ilgili komisyonumuzun 

yapmış olduğu değerlendirmede; ilgili kararın 10.10.2023 tarihinde askıya 

çıkarıldığını,08.11.2023 tarihinde askı süresi içerisinde  plana itiraz edildiğini,  mahalli idareler 

seçimlerine denk geldiği için itirazın değerlendirilemediğini belirtmektedir. Komisyonumuz 

ilgili karara yapılan itirazın reddi yönünde  oybirliği ile karar vermiştir. Konu ile ilgili söz almak 

isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar  Kale mahallesi 163 ada, 

57 no’lu parselde  04.10.2023 tarih ve 60 sayılı  belediye meclis kararı ile  turizm tesis alanı  

olarak  kabul edilen  imar planı değişikliğine  yapılan itirazın  reddini oylarınıza sunuyorum 

dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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                                                      Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 84 

   

 

 Kale mahallesi 163 ada, 57 no’lu parselde  04.10.2023 tarih ve 60 sayılı  belediye meclis kararı 

ile  turizm tesis alanı  olarak  kabul edilen  imar planı değişikliğine  yapılan itirazın  reddine 

oybirliği ile  karar verildi.  

 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

  Başkan arkadaşlar imar komisyonu raporunun 3.ncü maddesi   Kenan Evren DEMİRTEN’e 

ait  Boğaziçi Mahallesi 271 ada, 4 no’lu parselde  1990 ‘lı yıllarda 18. Madde uygulanarak  

parsel oluşturulduğu,  imar planında  ayrık nizam 6 kat olarak  ticaret + konut alanı  olarak 

görüldüğü, parselinde  komsu payı çekme mesafeleri uygulandığında  yapılaşma şartlarının 

oluşmadığından yapı nizamının değiştirilmesi talebidir. Komisyonumuz yapmış olduğu 

değerlendirmede   talebi uygun görerek  Boğaziçi Mahallesi 271 ada, 4,5,6 ve 7 no’lu 

taşınmazlarda  resen  yapılaşma şartlarının oluşturularak  blok nizam kitle işlenerek yapılan  

1/1000 uygulama  imar plan değişikliğini uygun görmüştür. Konu ile ilgili söz almak isteyenler 

varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Boğaziçi Mahallesi 271 ada, 4,5,6 

ve 7 no’lu parsellerin   mevcut imar planında  6 kat konut + ticari alan görüldüğü ve ada içinde 

komşu çekme mesafeleri uygulandığında  taşınmazlara  yapı yapılamadığından  271 ada, 4,5,6 

ve 7 no’lu taşınmazlara  resen yapılaşma şartları oluşturularak blok nizam kitle işlenerek 

yapılan 1/1000 uygulama imar plan değişikliğinin  3194 Sayılı İmar Kanunun 8b maddesine  

göre aynen onanmasını oylarınıza  sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.     

 

 

                                              Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 85 

   

     Boğaziçi Mahallesi 271 ada, 4,5,6 ve 7 no’lu parsellerin   mevcut imar planında  6 kat konut 

+ ticari alan görüldüğü ve ada içinde komşu çekme mesafeleri uygulandığında  taşınmazlara  

yapı yapılamadığından  271 ada, 4,5,6 ve 7 no’lu taşınmazlara  resen yapılaşma şartları 

oluşturularak blok nizam kitle işlenerek yapılan 1/1000 uygulama imar plan değişikliğinin  

3194 Sayılı İmar Kanunun 8b maddesine  göre aynen onanmasına oybirliği ilke karar verildi.  

 

 

 

       Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM                Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 



21 
 

 

 

 

      Başkan arkadaşlar  imar komisyonu raporunun 4.ncü maddesi  H. Doğan HATİNOĞLU’na 

ait olup, Kale Mahallesi 163 ada, 12,16 ve 64 no’lu parsellerde  turizm tesis alanı olarak istenen  

imar plan değişikliği talebidir. Komisyonumuz  henüz plan ve raporun meclis gündemine 

gelmediğinden  daha sonra değerlendirilmesine karar verilmiştir. Konu ile ilgili söz isteyen 

Birkan UYANIK, ilgilinin  zemin etüt çalışmasını yaptırdığını, sonuçlandığında meclis 

gündemine geleceğini söyledi. Söz alan üyelerden Emel ÖZKAN ERGÜNEY,  

komisyonumuzda  herhangi bir nihai karar alınmadan  vatandaşlarımız tarafından çalışma 

başlatılmaması  daha uygun olur ve yaptığımız emeğe de saygı duyulur diye düşünüyorum. Söz 

alan Mehmet AKSOYLU , Emel hanımın görüşüne katıldığını,  henüz konu hakkında bir karar 

alınmadan  sondaj yapılmasını tasvip etmediğini söyledi. Söz alan üyelerden Birkan UYANIK, 

bu dönem içerisinde  hissedarlardan gerekli imzalar tamamlanmadan  bizim onay vermediğimiz 

karar sizler evet oyu verdini dedi. Söz alan Emel ÖZKAN ERGÜNEY,  biz o konuda  imzaların 

tamamlanması şartı ile plan değişikliği onayı için karar aldık. Şarta uyulmadan işlem 

yapılıyorsa  bunun sorumlusu biz değiliz. Başkan arkadaşlar  genellikle  inşaat yapımı ile ilgili 

çalışmalarda  ruhsat alınmadan çalışma yapılmasına asla müsaade etmeyiz. Aynı zamanda  

meclis toplantısı sonrasında  vatandaşların talebi üzerine , aldığımız olumlu veya olumsuz her 

kararın  muhataba iletilmesi gerekiyor dedi. 

      Başkan arkadaşlar   imar komisyonunu raporunun 5.nci maddesi  Tuncer ÖZKAZANÇ’a 

ait Musazade mahallesi 209 ada, 5 no’lu parselin ortasından imar yolu geçtiğini, parselinin 

kullanılamaz hale geldiğinden imar yolunun  parselin kuzey tarafına alınması talebi olup,  henüz 

dosya gelmediğinden  komisyonumuz değerlendirme  yapmamıştır. 

      Başkan arkadaşlar imar komisyonumuzun 6.ncı maddesi Naci CENEVİZ’e ait Boğaziçi 

Mahallesi 679 ada, 7 no’lu parselin  batısındaki ruhsatsız binasının  imar planında  yolda 

kaldığından  yıkım kararı çıktığını, geçmiş dönemlerde  bu bina için emlak vergisi ödediğini, 

şebeke suyunun bağlandığını, işyeri açma  ruhsatının verildiğini, bu nedenle  bunların göz 

önüne alınarak  mağduriyetin giderilmesini talep etmektedir. Komisyonumuz yaptığı 

değerlendirmede; ilgili ada parseldeki binanın  imar yolunun üstünde olduğunu,  aynı parsel 

içerisinde  ilgiliye ait  4 katlı başka bir binanın bulunduğunu, ve iskan aşamasında olduğunu,  

ilgilinin mağduriyetinin giderilmesi için  4 katlı binasının iskan harçlarından muaf tutulması 

uygun görülmüştür. Başkan arkadaşlar  ilgili vatandaşın gerçekten de burada  mağduriyeti var. 

Yıllarca  yurt dışında emek ederek  bu binasını yapmış ancak, herhangi bir inşaat ruhsatı yada 

iskan ruhsatı bulunmamaktadır. Şimdi bu hali ile  mevcut imar yolunun ortasında kalan  binayı 

yıkacaktır. Zaten  ruhsatı olsaydı, binanın çakıl taşına kadar belediyeden bedelini alırdı. Ancak, 

ruhsatsız olan bu binanın  yıllarca emlak vergisini ödemiş, belediye tarafından şebeke suyu 

bağlanmış, hatta dükkanına  işyeri açma  ruhsatı bile almış. Elbette yasal olarak 

yapabileceğimiz çok fazla bir şey yok. Keşke daha fazla yardımcı olabilsek. Bu nedenle  

komisyonumuz  parselin içindeki diğer 4 katlı binası için  iskan ruhsat ücreti  alınmaması  

kararını bende destekliyorum. Elbette ki  yıkacağı bina ile kıyaslandığında  çok şey ifade 

etmiyor. Ancak, yasal mevzuatlar çerçevesinde yapabileceğimiz çok da bir şey yok. Başkan 

arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan 

arkadaşlar Boğaziçi Mahallesi 679 ada,7 no’lu parselin batısında bulunan  ruhsatsız binanın  
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imar planında  imar yolu üzerinde olduğundan  yıkım kararı çıktığı,  geçmiş dönemlerde emlak 

vergisi ödediği, belediye tarafından şebeke suyu bağlandığı ve iş yeri açma ruhsatının verildiği 

görüldüğünden  yasal mevzuatlar çerçevesinde mağduriyetin giderilmesi için  ayni ada parselin 

içerisinde 4 katlı  diğer binası için belediyemize  ödemesi gereken  iskan harçlarının  

alınmamasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.    

 

                                             

 

                                                    Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 86 

 

      

   Boğaziçi Mahallesi 679 ada,7 no’lu parselin batısında bulunan ruhsatsız binanın  imar 

planında  imar yolu üzerinde olduğundan  yıkım kararı çıktığı,  geçmiş dönemlerde emlak 

vergisi ödediği, belediye tarafından şebeke suyu bağlandığı ve iş yeri açma ruhsatının verildiği 

görüldüğünden  yasal mevzuatlar çerçevesinde mağduriyetin giderilmesi için  ayni ada parselin 

içerisinde 4 katlı  diğer binası için belediyemize  ödemesi gereken  iskan harçlarının  

alınmamasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

       Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM                Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

      Başkan arkadaşlar imar komisyonu raporunun  son maddesi 269 ada, 4 parseldeki bina 

sahibinin  komşu parsel ile sınırlarının  duvar ile çevre düzenlemesi yapma talebidir. 

Komisyonumuz yaptığı değerlendirmede; planlı alanlar imar yönetmeliğinin  “ bahçe duvarları 

“  başlıklı 43.ncü maddesi gereği talebin uygun olduğu yönünde görüş belirtmiştir. Başkan 

arkadaşlar  bu talebin meclisimizle ilgili konu olmadığı halde gündeme gelmesini ben 

istemiştim. Amacım  bu ve bunun gibi yapılaşmaların  ( ahır-odunluk-kömürlük, kümes vb.)  

önüne geçmek için plan notlarında  bir düzenleme yaparak  sorunu bu şekilde çözebilir miyiz 

diye düşündüm. Söz alan Zafer KAZANCIOĞLU  elbette ki imar mevzuatına göre bahçe duvarı 

yapabilir. Ancak, bu duvarın içerisine  herhangi bir kapalı alan yapamaz ve duvarın üstüne 

örtemez. Söz alan üyelerden Serhat ALTIN  mimari estetik komisyonu tarafından  bu  tip yasaya 

uymayan yapılar için  rapor tutup  cezai işlemler uygulanabilir. Başkan arkadaşlar  ilgili 

vatandaş mevzuat gereği bu duvarı yapabiliyorsa yapılacak şey ilgili birimin kendisine olumlu 

cevap vermesidir. 

     Başkan arkadaşlar gündemin 6.ncı maddesi  Musazade mahallesi 433 ada, 11 parsel ve 829 

ada, 1 parselde  1.nci sınıf sıfır atık getirme merkezi olarak plan değişikliği yapılması talebidir. 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığına göre tüm belediyelerde  sıfır atık merkezi kurma  zorunluluğu 

olup, bunu yapmayan belediyelere cezai işlem uygulanacaktır. Merkezin yapımı ve kurulumu 

ile ilgili bakanlık destek vermektedir. Geçen yıl Ardanuç Belediyesi  başvuruda bulundu ve bu 

yıl merkezin yapımını tamamlayacaklar. Bizde ilgili bakanlığın il temsilcileri ile yerinde 
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yaptığımız saha çalışmalarında  bahsi geçen taşınmazın  şehir merkezine yakın olması sebebiyle  

çok uygun gördüler. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan üyelerden Ziya 

Hurşit ÇELİK, burası ilçenin en değerli yerlerinden biri bu tesisi için   bu alanın heba edilmesini 

doğru bulmuyor ve alternatif yerlerle ilgili  çalışma yapılmasının daha doğru bir yaklaşım 

olacağını düşünüyorum. Söz alan üyelerden Mehmet AKKSOYLU  bakanlığa bağlı il 

temsilcilerinin  şehir merkezine yakın olduğu için  bu alanı çok uygun gördüklerini 

söylüyorsunuz. Burası  kime göre  yakın  Boğaziçi Mahallesinin  dere boyunda yaşayan bir 

vatandaşımız için ne kadar yakın  bence de  alternatif yerlere bakılması daha uygun olur. Söz 

alan üyelerden Yunus Emre BÜYÜKOĞLU  bu yer  gerçekten de ilçenin en güzel yerlerinden 

biri. Bu tesis için  burasının  heba edilmemesi gerekir. Başkan arkadaşlar  elbette bu merkezi  

iki-üç yerde de  kurabiliriz. Ancak,  bu kezde maliyetler artacaktır. Sıfır atık merkezi için 

alternatif yerler bulunması konusunda  çalışma yapmak üzere  konunun imar komisyonuna 

havale edilmesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

        Başkan arkadaşlar gündemin 7 .nci maddesi imarla ilgili dilekçelerin görüşülmesidir. Bu 

konudaki ilk dilekçe mülkiyeti Zekiye USTABAŞ ve hissedarlarına ait Boğaziçi Mahallesi 57 

ada 9 no’lu parsel ile 317 ada, 1 no’lu parselde istenen yapılaşma şartı değişikliği talebi olup, 

konunun değerlendirilmek üzere imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. 

       

     Başkan arkadaşlar 2.nci dilekçe Mehmet ULUŞAN’a ait Boğaziçi Mahallesi 670 ada, 4 

no’lu parseldeki çekme mesafelerinin  yeniden değerlendirilmesi talebi olup, konunun 

değerlendirilmek üzere imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile  

kabul edildi. 

    Başkan arkadaşlar 3.ncü dilekçe  Serkan ÇAKAR’a ait Musazade Mahallesi 81 ada, 5 no’lu 

parselde  imar çapı ve  inşaat ruhsatı için gerekli terklerin yapılması talebi olup, konunun 

değerlendirilmek üzere imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile  

kabul edildi. 

   Başkan arkadaşlar  4.ncü dilekçe Yaşar HATİNOĞLU’na ait  Musazade Mahallesi 328 ada, 

9 no’lu parselde  yarısı belediyemize ait 30 m2 miktarındaki taşınmazın hissesinin kendisine 

satılması talebidir. Bu konunun meclise gelme nedeni  tapu dairesinin  bu satışlarla ilgili meclis 

kararı istemesidir. Söz isteyen Zafer KAZANCIOĞLU  bahsi geçen 30m2’lik alan  trafo binası 

için bırakılmıştı. Ancak, daha sonra trafo binası yapılmasından vazgeçildiği için  mevzuat 

gereği  diğer hissedara satılması uygundur. Başkan arkadaşlar  , konunun değerlendirilmek 

üzere imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

       Başkan arkadaşlar  gündemin 8.nci maddesi  Çevre ve Şehircilik Bakanlığından  çöp 

konteyneri  almak üzere talep edilen yardımın görüşülmesidir. İlgili bakanlık bu talep 

konusunda 1.290.000,00 (birmilyonikiyüzdoksanbin)TL  yardımı onaylamıştır. Bu para bizim 

hesaplarımıza havale edilecek ve konteynerleri DMO ‘dan satın alacağız. Bu işlemlerin 

hızlandırılması için  belediye başkanına yetki kararı almamız gerekiyor. Konu ile ilgili söz 

almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Çevre kirliliğinin 

giderilmesi, çevrenin korunması,  iyileştirilmesi ve temizlenmesinde kullanılmak üzere  ihtiyaç 

duyulan  “ çöp konteyner ’inin  mali imkanlarımızın yetersizliği sebebiyle  satın alınabilmesi 

için  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından, bakanlığın uygun gördüğü miktarda 

yardım talebinde bulunulmasını,  belediyemiz adına yardımla ilgili konularda  belediye başkanı 
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Turgay ATASELİM’e yetki verilmesini, yardımın tarafımıza  tahsisi yapıldığı taktirde,  

belediye başkanı veya görevlendireceği bir yetkili tarafından  teslim alınmasını, alınan yardımın 

maksadı doğrultusunda kullanılmasını, yardımla ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığına verilen taahhütname hükümlerinin  yerine getirilmesini ve bakanlıkça istenen  

bütün bilgi ve belgelerin gönderilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

 

                                                    Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 87 

 

 

    Çevre kirliliğinin giderilmesi, çevrenin korunması,  iyileştirilmesi ve temizlenmesinde 

kullanılmak üzere  ihtiyaç duyulan  “ çöp konteyner ’inin  mali imkanlarımızın yetersizliği 

sebebiyle  satın alınabilmesi için  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından, 

bakanlığın uygun gördüğü miktarda yardım talebinde bulunulmasına,  belediyemiz adına 

yardımla ilgili konularda  belediye başkanı Turgay ATASELİM’e yetki verilmesine, yardımın 

tarafımıza  tahsisi yapıldığı taktirde,  belediye başkanı veya görevlendireceği bir yetkili 

tarafından  teslim alınmasına, alınan yardımın maksadı doğrultusunda kullanılmasına, yardımla 

ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığına verilen taahhütname hükümlerinin  

yerine getirilmesine ve bakanlıkça istenen  bütün bilgi ve belgelerin gönderilmesine oybirliği 

ile karar verildi. 

  

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

   Başkan arkadaşlar gündemin 9.ncu maddesi Çevre ve Şehircilik Bakanlığından kazıyıcı 

yükleyici almak üzere talep edilen yardımın görüşülmesidir. İlgili bakanlık bu talep konusunda 

3.850.000,00 ( üçmilyonsekizyüzellibin ) TL  yardımı onaylamıştır. Bu para bizim 

hesaplarımıza havale edilecek ve iş makinesi  DMO ‘dan satın alacağız. Bu işlemlerin 

hızlandırılması için  belediye başkanına yetki kararı almamız gerekiyor. Konu ile ilgili söz 

almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Çevre kirliliğinin 

giderilmesi, çevrenin korunması,  iyileştirilmesi ve temizlenmesinde kullanılmak üzere ihtiyaç 

duyulan  “ kazıcı yükleyici )’nin   mali imkanlarımızın yetersizliği sebebiyle  satın alınabilmesi 

için  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından, bakanlığın uygun gördüğü miktarda 

yardım talebinde bulunulmasını,  belediyemiz adına yardımla ilgili konularda  belediye başkanı 

Turgay ATASELİM’e yetki verilmesini, yardımın tarafımıza  tahsisi yapıldığı taktirde,  

belediye başkanı veya görevlendireceği bir yetkili tarafından  teslim alınmasını, alınan yardımın 

maksadı doğrultusunda kullanılmasını, yardımla ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığına verilen taahhütname hükümlerinin  yerine getirilmesini ve bakanlıkça istenen  

bütün bilgi ve belgelerin gönderilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 
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                                                     Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 88 

 

 

 

    Çevre kirliliğinin giderilmesi, çevrenin korunması,  iyileştirilmesi ve temizlenmesinde 

kullanılmak üzere  ihtiyaç duyulan  “ kazıcı yükleyici ’nin  mali imkanlarımızın yetersizliği 

sebebiyle  satın alınabilmesi için  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından, 

bakanlığın uygun gördüğü miktarda yardım talebinde bulunulmasına,  belediyemiz adına 

yardımla ilgili konularda  belediye başkanı Turgay ATASELİM’e yetki verilmesine, yardımın 

tarafımıza  tahsisi yapıldığı taktirde,  belediye başkanı veya görevlendireceği bir yetkili 

tarafından  teslim alınmasına, alınan yardımın maksadı doğrultusunda kullanılmasına, yardımla 

ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığına verilen taahhütname hükümlerinin  

yerine getirilmesine ve bakanlıkça istenen  bütün bilgi ve belgelerin gönderilmesine oybirliği 

ile karar verildi. 

 

 

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

         Başkan arkadaşlar gündemin son maddesi  ilçemizdeki sahipsiz sokak hayvanları için  

Arhavi Hayvanları Koruma Derneğine  yapılması düşünülen ayni ve nakdi yardımın 

görüşülmesidir. Bu konu ile ilgili  2025 yılı dahil ayda 15 torba mama yardımı ile aylık  

5.000,00TL  nakdi yardım yapılması uygun görülmüştür. Sokak hayvanları bakım evi için 

Orman Bakanlığından yer  tahsisi  talebinde bulunduk. Asrı mezarlıkla ilgili  talebimiz 

onaylandı ve  450.000,00 (dörtyüzellibin)TL kiralama bedeli ödedik. Bugün yarın yer teslimi 

yapılacak. Yine aynı yerde  sokak hayvanları için bakım merkezini inşa edeceğiz  inşallah kısa 

süre içerisinde  her iki tesisi de  hizmete alırız diye düşünüyorum. Konu ile ilgili söz almak 

isteyen varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar  ilçemizde sahipsiz sokak 

hayvanlarının  bakımı ve rehabilite edilmesi adına çalışmalar yapan Arhavi Hayvanları Koruma 

Derneği ( ARHAYKO) ‘ne 2025 yılı dahil olmak üzere aylık 15 torba mama yardımı ile 

5.000,00(beşbin) TL nakdi yardım yapılmasını oylarınıza  sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile 

kabul edildi. 
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                                                     Karar No       : 06,11.2024 

                                                      Karar No       : 89 

   

 

   İlçemizde sahipsiz sokak hayvanlarının  bakımı ve rehabilite edilmesi adına çalışmalar yapan 

Arhavi Hayvanları Koruma Derneği ( ARHAYKO) ‘ne 2025 yılı dahil olmak üzere aylık 15 

torba mama yardımı ile 5.000,00 (beşbin) TL nakdi yardım yapılmasına oybirliği ile karar 

verildi.  

         

 

       Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

  

 

     Başkan arkadaşlar gündemimizde görüşülecek konular bitmiştir.  04.12.2024  Çarşamba  

günü saat 14.00’de toplanmak üzere oturumu kapatıyorum dedi. 06.11.2024 

      

        

 

        

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 


